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Goedendag leden van ons CDA

De verkiezingen liggen achter ons en 
hebben vele actieve leden veel tijd, (in) 
spanning en overredingskracht  gekost, 
maar het was, gezien het resultaat, de 
moeite waard. Ik wil daarom namens mijn 
medebestuurders iedereen die zijn 
bijdrage heeft geleverd, vooral ook door te 
gaan stemmen, nogmaals bijzonder 
bedanken.

De mensen binnen onze vereniging die er 
voor gekozen hebben om nadrukkelijk met 
de belangenbehartiging van onze 
Oirschotse - de Beerzen mensen en 
gemeente (dit noemen ze politiek) bezig te 
zijn, hebben ook al weer veel werk verzet 
met het vormen van de coalitie en de 
koersbepaling voor de toekomst. 

Graag zou ik alle leden willen vragen om 
ook nu actief te blijven, hand- en 
spandiensten te verrichten als hier om 
verzocht wordt en het goede van onze 
vereniging CDA mee uit te dragen. Deze 
inspanning blijft continu belangrijk en 
nodig.

Wanneer er bepaalde zaken bij U, bij U in 
de buurt of in het algemeen spelen, kom 
er dan mee voor de dag naar onze
fractieleden en/of bestuur, want dan 

kunnen we er iets mee. Ga vooral niet 
zitten mopperen, want daarmee helpt U 
niemand, zelfs uzelf niet.
Dank ook nogmaals aan de mensen die 
tot aan de verkiezingen in hun functie 
van raadslid, burgerraadslid of lid van 
een werkgroep actief waren.

Gelet op de economie en andere 
problemen gaan we zeker geen 
gemakkelijke periode tegemoet.  Deze 
problemen zullen, het zei nogmaals 
gezegd, met een smallere beurs opgelost 
zullen moeten worden. Maar met hoop 
op de toekomst, vertrouwen in de kracht 
en goede wil van mensen moeten wij 
allen samen de hand aan de ploeg slaan 
voor de kansen van de toekomstige 
mensen. Wij zijn immers rentmeesters 
die verantwoording af moeten leggen 
over wat goed dan wel fout gaat (en 
niets is menselijker dan fouten maken)
en hieruit telkens lering te trekken
om dit anders of beter te doen.

In deze gedachte blijven we positief aan 
de weg timmeren voor de Oirschotse 
gemeenschap en dus ook voor het 
belang van een sterk CDA, TIMMERT U 
MEE !!?

Iedereen veel succes met zijn werk en tot 
kijk ergens in Oirschot - de Beerzen. 

Mei 2010

In het aandeel dat Piet Machielsen in het Infoblad 
voor zijn rekening heeft genomen geeft hij een 
beeld van de eerste maand bezien vanuit zijn 
nieuwe rol als wethouder. Een beeld dat aangeeft
dat we de komende jaren als gemeente voor een 
enorme opgave komen te staan, mede als gevolg 
van de economische en financiële moeilijke situatie 
waarin we zitten en zeker nog komen. Tevens geeft 
hij aan dat er wel degelijk kansen zijn en komen, en 
dat we deze kansen dan ook met beide handen 
moeten aangrijpen. 

Het stuk ademt ook een sfeer uit van enthousiasme 
en optimisme, een sfeer die hij als lijsttrekker ook 
creëerde in de gang naar de verkiezingen toe. Het 
gaat zelfs verder want hij heeft deze sfeer ook 
kunnen overbrengen naar de nieuwe fractie. 

De nieuwe fractie, bestaande uit 4 raadsleden en 6 
burgerraadsleden, is in april gestart met een 
introductieprogramma.

Dit programma, samengesteld door de griffier Han 
Struijs, bestond uit een 9-tal avonden waarin de 
ambtelijke organisatie op een gedreven wijze een 
kijkje heeft gegeven in de keuken. De fractie heeft 
zich op uitstekende wijze laten zien tijdens dit 
programma en als we dit de komende jaren vast 
kunnen houden dan staat ons een mooie toekomst 
te wachten. 

Belangrijk is ook dat we als team goed gaan 
functioneren, want er komen op korte termijn al 
zeer veel belangrijke thema’s op ons af, waaronder:

 De totstandkoming van de toekomstvisie. Een 
document waarin een doorkijk wordt gegeven 
over hoe we Oirschot zien in 2030, bezien 
vanuit alle facetten die bij de samenleving 
horen;

 De vaststelling van het bestemmingsplan 
Buitengebied, een vaststelling die in feite al 
veel te lang op zich heeft laten wachten;

 De toekomst van het Woningbedrijf Oirschot. Er 
zullen keuzes gemaakt moeten worden want de 
huidige gezondheid van het WBO is zeer 
twijfelachtig en het WBO is op dit moment in 
het geheel niet in staat een rol te spelen in de 
uitvoering van de woonvisie;

 Bezuinigingen. De financiële en economische 
situatie ontwikkelt zich zodanig dat dit ook 
gevolgen heeft voor de gemeente Oirschot. We 
zullen moeten bezuinigen en daarin is de 
toekomstvisie een zeer belangrijk document.

Daarnaast beseft de fractie ook terdege dat op 4 
maart j.l. de verkiezingsstrijd voor 2014 is 
begonnen. Dit betekent dat we gewoon continue 
de boer op moeten. We realiseren ons dat 
processen niet alleen binnen de muren ven het 
gemeentehuis plaatsvinden. Zo gaat de fractie 
maandelijks op bezoek bij een vereniging, 
instelling, stichting, etc. en zijn er, dan wel worden 
er afspraken gemaakt met de Jongerenwerkers, 
JPO, Dorpsraad en OVO.

Ook in de privésfeer wordt er hard aan de toekomst 
gewerkt getuige de geboorte van een gezonde telg 
in de familie van den Oord. Leen en Kees, van harte 
gefeliciteerd met de geboorte van jullie 2e zoon.

Cees van der Heijden

De eerste maand bezien vanuit de fractie

In eerdere bijeenkomsten heeft het bestuur aangegeven dat 
uitbreiding van het bestuur dringend gewenst is. Helaas heeft op dit 
moment ook onze penningmeester zijn functie wegens 
werkzaamheden elders neer moeten leggen. Heeft u interesse in 
een bestuursfunctie of u kent iemand die geïnteresseerd is, laat het 
ons weten.

In eerdere bijeenkomsten heeft het bestuur aangegeven dat uitbreiding van het bestuur 
dringend gewenst is. Helaas heeft op dit moment ook onze penningmeester zijn functie 
wegens werkzaamheden elders neer moeten leggen. Heeft u interesse in een 
bestuursfunctie of u kent iemand die geïnteresseerd is, laat het ons weten.
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CDA-congres

In het verleden heeft Theo van de Loo 
  vele malen artikelen geschreven met 
  als kop CDA-tje. Graag willen wij jullie 
  kennis laten maken met  deze artikelen. 

Hierboven een CDA-tje van 19 juni
  1986

24 April j.l. heeft het CDA-congres het 
verkiezingsprogramma en de kandidatenlijst vastgesteld. 

’s Middags sprak Jan Peter Balkenende het congres toe: 
‘We staan aan de start van de verkiezingscampagne. 
Het CDA staat klaar voor Nederland. Zoals we steeds 
hebben klaar gestaan. 
Zoals christen-democraten klaar hebben gestaan bij de 
wederopbouw na de oorlog. 
Zoals Dries van Agt klaar stond na Den Uyl. 
Zoals Ruud Lubbers klaar stond om zijn karwei af te 
maken. 
Zoals we, als christen-democraten, na Paars klaar waren 
om onze verantwoordelijkheid weer te nemen. 
Nederland kan en mag op ons rekenen.’

Het CDA wil de komende vier jaar 18 miljard bezuinigen. 
‘Zij die zeggen, de economie niet stuk te willen 
bezuinigen, moeten ook oppassen dat we haar niet 

failliet laten gaan’, aldus de CDA-lijsttrekker. ‘Een gezin
dat steeds meer geld uitgeeft dan er binnen komt, komt
in de schuldhulpverlening terecht. Een bedrijf dat 
steeds meer geld uitgeeft dan er binnen komt, dat gaat 
failliet. 

En een overheid? Een overheid die te veel geld uitgeeft, 
die helpt zijn economie en zijn toekomst om zeep. 
Kijk ook naar een land als Griekenland. Daarom willen 
we niet terug naar de geldverslindende verlammende 
overheid van de jaren ’70. Het verhaal “van nu niet 
bezuinigen”, maar “dat doen we later wel een keer”, 
betekent uiteindelijk dat de rekening alsnog mag 
worden betaald. Maar dan wel met rente. 
Op de pof leven noem ik dat. 
Hebben we niet nét uit Amerika geleerd dat dát fout 
gaat?



Pagina 6Infoblad CDA Oirschot – de Beerzen Pagina 3 Infoblad CDA Oirschot – de Beerzen

9 juni
landelijke verkiezingen

  

Actuele informatie omtrent het CDA Oirschot-de 
Beerzen vindt u op onze website 
http://www.oirschot.cda.nl

Ook het infoblad kunt u downloaden vanaf onze 
site.

Verkiezingen 9 juni a.s.
De 10 van Brabant!

Het CDA Brabant is klaar voor 9 juni. Maar liefst 10 
Brabantse kandidaten sieren de CDA-lijst. Alle regio´s 
hebben hun vertegenwoordiger. Dat past bij onze 
traditie van lokaal gewortelde partij. Andere partijen 
laten Brabant zo´n beetje links (of rechts) liggen. Wij 
stáán er. Brabant is als tweede motor van de nationale 
economie een belangrijke provincie. Dat zal Den Haag 
weten! Het betekent dat we in de Tweede Kamer stevig 
aanwezig willen zijn.

             
Daarom, doe mee met onze campagne, doe mee met 
een stem voor het CDA, sluit je aan bij onze Brabantse 
Tien. Wij rekenen op jou, op u, op ieder die staat voor 
de slagvaardigheid die Nederland nu nodig heeft. Lijst 
1, CDA, samen aan de slag!

Hans Janssen,
voorzitter CDA Brabant
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Verder veel gesprekken met de ambtelijke organisatie 
die zich prima inspant om het nieuwe college te 
ondersteunen. Zo hebben college en ambtelijke leiding 
28 april een dag gespendeerd aan het maken van 
afspraken op allerlei gebied, waaronder de onderlinge 
samenwerking. De periode tot de zomer wil ik graag 
benutten om bestuurlijke regie en sturing verder te 
verbeteren op de vele onderwerpen in mijn portefeuille. 
Zo ben ik nu samen met de ambtenaren bezig met o.a. 
het opstellen van een nieuw woningbouwprogramma 
tot 2020. Een belangrijke klus en een cruciaal onderdeel 
van het coalitieakkoord. Ook voor een ander belangrijk 
traject, het bestemmingsplan buitengebied, zijn de 
informatieavonden gestart. Een plezierige taak, omdat 
je als wethouder rechtstreeks in contact komt met veel 
mensen, die met hun toekomst aan de slag willen en 
daarvoor een coöperatieve houding van de gemeente 
nodig hebben.
Tenslotte valt me op hoe we als nieuw college in de 
gemeenschap en het maatschappelijk middenveld 
positief worden ontvangen. Oirschot keek echt uit naar 
een nieuwe frisse aanpak van de politiek. En, lest best, 
ook een compliment aan onze CDA-(burger)raadsleden 
die onder de goede leiding van Cees van der Heijden 
met het nodige elan aan de slag zijn gegaan. 

Een goed begin is het halve werk, wordt altijd gezegd. 
Dat goede begin is gemaakt! Ik heb er dan ook alle 
vertrouwen in voor de komende bestuursperiode.

met vriendelijke groet,

Piet Machielsen

De eerste maand
Na de verkiezingen van 3 maart ging het politieke werk 
met volle kracht verder. In een periode van enkele 
weken is het gelukt om een stevige, brede coalitie te 
smeden. En eerder dan gepland, al op 6 april jl., trad er 
een nieuw bestuurlijk team aan, dat de opdrachten uit 
het coalitieakkoord ter hand gaat nemen. Ik mag 
portefeuillehouder zijn voor Ruimtelijke Ordening, 
Plattelandsvernieuwing, Economische Zaken, Toerisme 
en Recreatie, Volkshuisvesting/Woningbouw en het 
Woningbedrijf. Genoeg te doen dus! Ik moet jullie, nu ik 
dit schrijf begin mei, zeggen dat het fantastisch is om 
met de uitdagingen van onze mooie gemeente aan de 
slag te gaan. Inhoudelijke uitdagingen, zoals bv. het 
realiseren van de juiste woningen op de juiste plaats, 
maar ook een uitdaging op het gebied van de 
vergadercultuur tussen college en raad (zoals helaas 
bleek tijdens de raadsvergadering van 27 april j.l). Ik geef 
hier zo maar wat indrukken van die eerste maand weer.

Het is uiteraard intensief: veel nieuwe informatie, 
nieuwe mensen en nieuwe indrukken. Al op de eerste 
werkdag mocht ik een interview houden voor Omroep 
Brabant TV in verband met de nominatie van één van 
onze mooie wandelroutes voor een landelijke prijs, een 
mooie binnenkomer. Ook mijn eerste vergadering van 
de Reconstructiecommissie was bijzonder interessant: 
gemeenten, provincie, waterschap, ZLTO en 
natuurinstanties samen aan tafel om te bezien hoe we 
op de juiste duurzame manier gebruik kunnen maken 
van ons buitengebied en de leefbaarheid in de kleine 
kernen kunnen bevorderen. Hier de boodschap van de 
aanwezige Gedeputeerde dat de provincie fors moet 
bezuinigen met mogelijke gevolgen voor de 
Reconstructie. Niet de juiste insteek, naar mijn mening, 
en ik zal dan ook begin juni met CDA-Gedeputeerde 
Ruud van Heugten hierover spreken. Oirschot moet zich 
immers in het buitengebied verder kwalitatief 
doorontwikkelen.

In eerdere bijeenkomsten heeft het bestuur aangegeven dat uitbreiding van het bestuur 
dringend gewenst is. Helaas heeft op dit moment ook onze penningmeester zijn functie 
wegens werkzaamheden elders neer moeten leggen. Heeft u interesse in een 
bestuursfunctie of u kent iemand die geïnteresseerd is, laat het ons weten.

Wethouders gemeente Oirschot


